
Fra: Hans Olav Evensen <hoevens@online.no> 
Sendt: torsdag 19. april 2018 14.18 
Til: Postmottak Lindås 
Emne: Trafikksikker kommune og dispensasjoner som blir gitt, lindås 

kommune 
 
Til rette vedkommende med kopi til kommunelege og Barnerepresentanten i 

Lindås kommune 

  

I min kamp for bedre trafikksikkerhet for myke trafikkanter og trygg skoleveg i mitt 

område saumfarer jeg postlistene fremdeles for at jeg skal bli bedre i min kamp. Det 

forundrer meg at det blir fremdeles gitt dispensasjoner i Lindås kommune på bekostning 

av myke trafikkanter, tar jeg feil? 

  

Husk: dere er "trafikksikker kommune" 

-hvorfor opprettholdes ikke rekkefølgekravet som er satt i slike utbyggingsområder. Kan 

et utbyggingsområde få dispensasjon fra rekkefølgekravet kan andre også få det, det kan 

utløse Presedens..Gjør ting i rett rekkefølge så går det bra for alle. utbygger vet da hva 

som forventes og innbyggere blir ikke overrasket over utbygging som har fått 

dispensasjoner fra Rekkefølgekrav som er tydelig. 
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